

1 Sicherheitshinweise

1.1 Generelle Vorsichtsmaßnahmen

- Lass das Produkt nicht fallen und setze es keinen heftigen Erschütterungen aus.
- Lass das Gerät nur von Fachleuten reparieren.
- Verwende zur Reinigung nur trockene und weiche Tücher.
- Dieses Produkt ist kein Spielzeug, gib es daher nicht in Kinderhände.

1.2 Vorsichtsmaßnahmen für elektronische Produkte

- Betreibe das Gerät nur, wenn es direkt an eine funktionierende Steckdose angeschlossen ist.
- Schütze das Gerät vor Schmutz, Feuchtigkeit, Überhitzung und extremen Temperaturen und verwende es nur in trockenen Räumen.
- Öffne das Gerät nicht und betreibe es bei Beschädigungen nicht weiter.
- Wende beim Einstecken des Gerätes und bei evtl. eingesetzten Adaptern niemals Gewalt an.
- Trenne das Gerät vor Reinigung, Reparatur und bei längerem Nichtgebrauch vom Netz.
- Verlege alle Kabel so, dass keine Stolpergefahr entsteht oder Fluchtwege blockiert werden.
- Schließe keine defekten Geräte wie beispielsweise USB-Kabel an dieses Produkt an.
- Betreibe das Gerät nicht außerhalb seiner in den technischen Daten angegebenen Leistungsgrenzen.
- Dieser Lader ist durch den Weitbereichseingang (100-240V, 50/60Hz) weltweit einsetzbar.
- Bitte beachte, dass je nach Land und Kontinent zusätzlich ein Reiseadapter verwendet werden muss, um einen korrekten Anschluss an den verschiedenen Steckdosentypen zu gewährleisten.

2 Gewährleistung

Die 4smarts GmbH übernimmt keinerlei Haftung oder Gewährleistung für Schäden, die aus unsachgemäßer Installation, Montage und unsachgemäßem Gebrauch des Produktes oder einer Nichtbeachtung der Bedienungsanleitung und/oder der Sicherheitshinweise resultieren.

3 Hinweise zum Umweltschutz



Elektrische und elektronische Geräte sowie Batterien dürfen nicht mit dem Hausmüll entsorgt werden. Der Verbraucher ist gesetzlich verpflichtet, elektrische und elektronische Geräte sowie Batterien am Ende ihrer Lebensdauer an den dafür eingerichteten, öffentlichen Sammelstellen oder an die Verkaufsstelle zurückzugeben. Entsorge das Verpackungsmaterial sofort gemäß den örtlich gültigen Entsorgungsvorschriften.

Händler, Geschäfte und Gewerbetreibende sind gesetzlich verpflichtet, Altgeräte zurückzunehmen.

4 Service und Support

Bei defekten Produkten oder Problemen während der Installation wende dich bitte an deinen Händler oder an die 4smarts Produktberatung auf: <http://www.4smarts.com/contact>.

5 Erläuterung der Symbole



Dieses Symbol weist darauf hin, dass das Produkt nur für den Einsatz in Innenräumen bestimmt ist.



Dieses Symbol besagt, dass das Ladegerät keine Sicherheitsverbindung zur elektrischen Erdung (Masse) erfordert.

4smarts

User Manual Wall Charger



THANK YOU 

for choosing a quality product from 4smarts

1 Safety Instructions

1.1 General precautions

- Do not drop the product and do not expose it to any major shocks.
- The device should only be repaired by a specialist.
- Only use a soft and dry cloth to clean the device.
- This product is no toy and should not be given to children.

1.2 Precautions for electronic products

- Only operate the device when it is connected directly to a working electrical socket.
- Protect the device from dirt, moisture, overheating and extreme temperatures and use it only in dry rooms.
- Do not open the device. Stop using the device if it becomes damaged.
- Never use force when plugging in the device or when using adapters.
- Before cleaning or repairing the device, or if the device is not used for a long period of time, disconnect it from the power supply.
- Lay all cables so that there is no danger of tripping or blocking escape routes.
- Do not connect defective devices such as USB cables to this product.
- Do not operate the product outside its power limits specified in the technical data.
- This charger can be used worldwide due to the wide range input (100-240V, 50/60Hz).
- Please note that depending on the country and continent, an additional travel adapter must also be used to ensure that the device correctly connects to the various types of sockets.

2 Warranty

The 4smarts GmbH assumes no liability and provides no warranty for damage resulting from improper installation or mounting, improper use of the product or from failure to observe the operating instructions and/or safety notes.

3 Disposal Notification



Electric and electronic devices as well as batteries must not be disposed of with household waste. Consumers are obliged by law to return electric and electronic devices as well as batteries at the end of their service lives to the public collecting points set up for this purpose or point of sale. Dispose of packaging material immediately according to locally applicable regulations.

Distributors, shops and traders are legally obliged to take back old devices.

4 Service and Support

If the product is defective or in case of problems during installation, please consult your dealer or the 4smarts product consulting via: <http://www.4smarts.com/contact>.

5 Explanation of Symbols



This symbol indicates that the product is intended for indoor use only.



This symbol indicates that the charger does not require a safety connection to electrical ground (earth).

4smarts

#4smarts4ALL

Thanks for buying our product! We at 4smarts are sure it will serve you well. Follow us on social media for news, customer support and to win great prizes. See you there!



@4smarts_official



facebook.com/4smarts



linkedin.com/company/4smarts



All listed brands are trademarks of the corresponding companies. Errors and omissions excepted, and subject to technical changes. Our general terms of delivery and payment are applied.